

HTYC 50th Anniversary Walk-A-Fun 五十周年校慶步行籌款暨同樂日

To accommodate the trends and needs in education and raise the effectiveness of teaching and learning, HTYC would need to purchase upgrades for school supplies and technology. Being an aided school with limited resources, we are now fundraising to accomplish our goals and needs.

Walk-A-Fun - HTYC Fundraising Walkathon and Sports Activities Fun Day - will be held on 25th and 28th February, 2022. (postponed due to COVID-19 pandemic).

It is to celebrate the golden jubilee anniversary of HTYC and to raise funds to fulfill our mission to provide better school facilities and learning environment for HTYC students. To reach our mission, your help is much appreciated. In this regard, we rely on your generosity and support to benefit HTYC students.

為了配合教育的趨勢及需要，本校須添置教學設置，冀能與時並進，提升教學效能。惟本校為一所津貼學校，資源有限，故須籌募經費。

適逢本學年為丘中建校五十周年，因此將於2022年2月25日及2月28日（因疫情需要延期）舉行步行籌款，並進行體育活動，與同學慶祝丘中創校金禧紀念，冀能籌募經費，以資助學校發展，讓同學能夠在更佳的設施和環境下學習。期望各位鼎力支持，慷慨捐助，造福莘莘學子。